
 
Emne:  Referat fra Bestyrelsesmøde 

 
Referat fra bestyrelsesmøde i Sejlklubben Ulvsund tirsdag den 19. januar 2016 kl. 1900. Mødet 
fandt sted i klubhuset. 
 
Dagsorden: 
 

1. Velkomst, Gennemgang af dagsorden (formand) 

2. Orientering om indkommende breve (formand og kasserer). Brev modtaget vedr. sejlsikkert 

ambassadører. Modtaget tilbud fra Syd kreds om regelaften den 27. april klokken 1800 i 

Stege. Diverse modtaget fra Aarhus Sea shop. Inviteret til møde vedrørende DS ankerbøjer.  

3. Orientering om regnskabet (kasserer). Der er udsendt kontingent opkrævning for året 2016. 

Der er pt. en kassebeholdning på godt 55.000- kr. i banken og ca. 4.000 i kassen.  

4. Orientering om aktiviteter i juniorafdelingen + øvrige udvalg (Juniorformand + øvrige). Der 

bliver i nær fremtid indgået en leje aftale mhp. udlejning af Zoom joller 

5. Orientering fra havnebestyrelsen: Birger og Jørgen har været til møde i kommunen hvor 

flere punkter blev vendt vedrørende arbejdet i havne bestyrelsen. Det drejede sig om 

Årsplan og fælles plan for havnene. De anmodede om få etableret et fællesudvalg for 

havnene, hvilket blev taget til efterretning. Hårbølle havn er også overtaget af kommunen. 

Rambøll har lavet en samlet vurdering af havnene, for at få en samlet investeringsplan for 

store vedligeholdelsesarbejder i lystbådehavnene. Der opmåles mhp. eventuel oprensning af 

Sandhage rende. Opmålingen gennemføres i marts 2016. Der arbejdes på at få digitaliseret 

betaling på havne. Dette inkl. betaling af bomme på slæbesteder. Der er indkaldt til møde 

vedrørende fundraising havnens bygning i næste uge. Jørgen og Thomas Finke deltager. 

Der er sat 250.000 af til markedsføring af Kommunes havne de næste år. Forslag mht. bi 

måler bliver ændret. Nye forslag kendes pt. ikke 

a. Punkter til havnebestyrelsesmøde: Ikke yderligere end ovenstående 

6. Orientering fra miljø- og sikker havn udvalget: Der bliver stadig arbejdet på redningsstiger 

og fortøjnings pullerter oppe på broer.  

7. Indkomne punkter til dagsorden 

a. Generalforsamling, på valg er Henrik og Chris. Henrik og Chris er villige til at 

genopstille 



b. Arbejdsdag 1. maj. Der indstilles til at tag på de to skure skiftes. Desuden vil man 

male klubhus og lave gelænder på terrassen samt lægge fliserne om på vestsiden af 

klubhuset. Desuden almindelig oprydning i bede mm 

c. Havnens dag den 18. juni. Chris, Allan, Michael, Dan og Jørgen holder et formøde i 

nær fremtid. 

8. Aktivitetskalender 

a. Tirsdagstræf 16. februar. 

9. Næste møde 11. februar.  Der pakkes udsendes diverse skrivelser inde  

10. Eventuelt (Alle): ingen punkter 


